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Tekst Vera Koekoek

Ik ben Vera Koekkoek en ben 21 jaar. Ik 
woon samen met mijn ouders in Wijhe, 
dat ligt tussen Deventer en Zwolle. We 
hebben thuis een hobbyboerderij. Mijn 
vader werkt voor een veevoederbedrijf 
en houdt daarnaast nog een aantal die-
ren, waaronder zes Blonde d’Aquitaine 
runderen, maar ook vier brandrode 
koeien en nog wat Noord-Hollandse 
blauwe kippen. Toen ik zelf nog heel 
jong was hadden we ook nog konijnen 
en geiten, maar die zijn inmiddels al een 
aantal jaren weg. 

Help je mee thuis op de boerderij?
Ik help thuis graag mee op de boerderij. 
Als kind was ik daar al druk mee. Ik zat 
altijd bij mijn vader op de trekker en 
hielp graag met het voeren van de       
dieren. Het liefst gaf ik de koeien handje 
voor handje een beetje persvoer.            
Inmiddels help ik nog steeds graag, maar 
heb ik wel iets minder tijd door mijn 
werk. Als er iets aparts aan de hand is, 
help ik mijn vader en als hij een keer 
geen tijd heeft, zorg ik ervoor dat alles 
gedaan wordt. 

Volg je nog een opleiding?
Ik ben afgelopen jaar afgestudeerd aan 
de PABO Hogeschool KPZ in Zwolle. Ik 
wist eigenlijk al van jongs af aan dat ik 
met kinderen wilde gaan werken. Of dit 
in de zorg zou zijn of in het onderwijs, 
daar was ik nog niet helemaal uit.         
Uiteindelijk heb ik na de HAVO ervoor 
gekozen om de PABO te gaan doen. Een 
opleiding tot leerkracht in het basis-     
onderwijs. Deze opleiding heb ik        
succesvol afgerond en in september    
ben ik met een fulltimebaan als juf         
begonnen. Ik heb er enorm naar uit      
gekeken om aan het werk te gaan. Ik wil 
graag de wereld van buiten mee naar 
binnen nemen. Zo heb ik tijdens stages 
al verschillende uitstapjes gedaan en 

maak ik vaak filmpjes bij ons thuis om 
deze in de klas te laten zien en er over in 
gesprek te gaan. 

Hoe is je interesse voor de Blondes 
ontstaan?
Mijn vader is in 2001, na de MKZ-crisis 
begonnen met het aankopen van wat 
Blondekoeien. Deze waren alleen nog 
niet raszuiver. Na het bezoeken van een 
keuring in Enter heeft hij deze verkocht 
en is vanaf toen begonnen met het fok-
ken van raszuivere Blonde d’Aquitaines. 
Ik ben ermee opgegroeid en vind het 
leuk om mee te denken en af en toe        
te discussiëren over het fokken of de      
aankoop en verkoop van de dieren.

Wat is je grootste hobby?
Ik vind veel dingen leuk, maar sporten is 
wel iets wat ik heel graag doe. Ik heb 
lang gehandbald, maar door een rug-
blessure moest ik daar helaas mee     
stoppen. Nu sport ik bij de sportschool 
en in het voorjaar begin ik met het       
trainen voor de Nijmeegse Vierdaagse. 
Ik heb hem nu twee keer uitgelopen en 
zou graag nog een keer mee willen 
doen. In het weekend ben ik vaak te   
vinden op een tentfeest in een om-        
liggend dorp of ik speel erg fanatiek een 
bordspelletje met vrienden of familie.

Heb je een lievelingskoe?
Ik heb één favoriete koe, dat is Nicole. 
Nicole is hier geboren en inmiddels 
ruim zes jaar. Een lieve koe, maar af en 
toe ook erg eigenwijs. Ze komt naar me 
toe als ik bij het hek sta. Mijn vader wil 

haar verkopen, maar ik laat dat nog niet 
toe. Dan moet ze eerst een mooi vaars-
kalfje krijgen, maar tot nu toe heeft ze 
alleen maar stiertjes op de wereld gezet. 
Misschien dit jaar.  
Verder ben ik ook trots op Topper, een 
stiertje uit november 2022. Ik heb        
met mijn vader regelmatig keuringen        
bezocht, maar het begon steeds meer te 
kriebelen om zelf een keer mee toe 
doen. Afgelopen keuring in Enter        
hebben we voor het eerst meegedaan 
met Topper. Na veel oefenen ging het 
gelukkig aardig goed op de keuring en 
kunnen we er met een trots gevoel op 
terugkijken.

Hoe ziet je toekomst eruit?
Ik heb geen ambities om in de agrarische 
sector te gaan werken, maar ik hoop wel 
dat ik in de toekomst nog steeds op      
een hobbyboerderij mag wonen. De            
vrijheid, de ruimte, maar vooral de      
dieren op het platteland vind ik erg leuk 
en ik zou niet snel wat anders willen. 
Verder denk ik dat ik in het onderwijs 
blijf werken, maar ik wil wel graag   
doorgroeien. Speciaal onderwijs lijkt me 
ook erg leuk en uitdagend. Misschien 
dat ik daar wel terecht kom. Ik zie het 
wel en laat het vooral lekker op me        
afkomen! 

Noot van de redactie: 
Vera zal voor de Blonde de verhalen van 
deze rubriek gaan schrijven. Daar zijn 
we als redactie erg blij mee.

JONG EN GEK OP BLOND

In deze rubriek komt een jonge Blondelief-

hebber of liefhebster in de picture. Vind je 

het ook leuk om hier eens in te staan of wil 

je iemand opgeven stuur dan een email 

naar info@blondestamboek.nl

”Ze moet eerst een 
mooi vaarskalfje 

krijgen”
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